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                                    Protokół  Nr 9/2021  

                   z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

                          odbytego w dniu  6 lipca 2021 roku 

Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 1200. 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej Białogardu – pokój nr 253  ( I piętro ). 

 

Tematyka Komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego  posiedzenia 

komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XXXVI  Sesję Rady Miejskiej 

Białogardu. 

3. Sprawy różne.  

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1 

Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący komisji – Mariusz Smoliński. Przywitał 

zaproszonych gości oraz członków  komisji. Zapytał, czy są jakieś uwagi do porządku 

posiedzenia, jeżeli nie ma to przystępujemy do jego realizacji. Wszyscy członkowie komisji 

porządek komisji wraz z materiałami otrzymali elektronicznie i na piśmie. Zapytał, czy są jakieś 

uwagi do  porządku posiedzenia, jeżeli nie ma to przystępujemy do jego realizacji. Powiedział, 

że  są do przyjęcia protokół  nr  8 z posiedzenia  komisji. Wszyscy członkowie komisji otrzymali 

powyższy protokół elektronicznie i na piśmie. Zapytał, czy są jakieś uwagi do w/w protokołu. 

Wobec braku uwag  poddaje protokół pod głosowanie. 

Przegłosowano: 

za – 3 (jednogłośnie). W wyniku głosowania  protokół został przyjęty i skierowany do 

publikacji w BIP. 

 

Ad 2 

Przewodniczący komisji – powiedział, że przechodzimy do rozpatrzenia i zaopiniowania  

projektów uchwał na XXXVI Sesję Rady Miejskiej Białogardu: 

a) w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Białogardu z tytułu raportu o stanie Miasta 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie. 

Przegłosowano: 

za -  1, przeciw – 1, wstrzymało się -  1. Komisja nie zajęła stanowiska.  

b) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień  

31 grudnia 2020 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2020 

– druk B, 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie. 

Przegłosowano: 

za -  2, przeciw -  0, wstrzymało się -   1. Opina  pozytywna. 

c) w sprawie absolutorium dla Burmistrza Białogardu z tytułu wykonania budżetu Miasta 

Białogard na rok 2020  – druk C,  

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie. 
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Przegłosowano: 

za - -  1, przeciw – 1, wstrzymało się -  1. Komisja nie zajęła stanowiska.  

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk D, 

Przewodniczący komisji – powiedział, że uważa iż nie powinniśmy rozpatrywać tego projektu 

uchwały ponieważ nie ma z kim rozmawiać w tej sprawie. Nie ma  Pani Skarbnik Miasta,  

wobec powyższego proponuję nie rozpatrywać dzisiaj tego projektu uchwały. Obecni 

członkowie komisji zgodzili się jednogłośnie z propozycją przewodniczącego  komisji. 

e) w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” – druk E, 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie . 

Przegłosowano: 

za -  2, przeciw -  0, wstrzymało się -   1. Opina  pozytywna. 

f) w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” – druk F, 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie 

Przegłosowano: 

za -  2, przeciw -  0, wstrzymało się -   1. Opina  pozytywna. 

g) w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” – druk G. 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są jakieś pytania, bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

uchwały poddaje pod głosowanie 

Przegłosowano: 

za -  2, przeciw -  0, wstrzymało się -   1. Opina  pozytywna.         

                                                                                                 

Ad 3  

Przewodniczący komisji – powiedział, że przechodzimy do  pkt. Sprawy różne. Zapytał, czy 

są jakieś pytania? 

Przewodniczący komisji – powiedział, że po rozmowie z radnym Szczepanem po 

skierowaniu pisma  zgodnie ze Statutem Miasta Białogard wystąpimy do Pani Burmistrz o 

delegowanie dyrektorek szkół, przedszkoli, żłobka oraz dyrektora Centrum Usług Wspólnych 

na posiedzenie  naszej komisji celem omówienia wzajemnej współpracy. Termin jeszcze 

ustalimy, ale myślę, że najpóźniej będzie to do dnia  20 lipca br.  

Radny Sz. Jonko – zapytał , przybyłego na posiedzenie komisji Przewodniczącego Rady kto 

przyjmuje oświadczenia majątkowe od kierowników jednostek Organizacyjnych? 

Przewodniczący Rady – odpowiedział, że Pani Burmistrz. 

Radny Sz. Jonko – powiedział, że Pani Kotlarz złożyła oświadczenie majątkowe 3 miesiące 

po terminie.  

Przewodniczący Rady – odpowiedział, że tam jest taka sytuacja, ona objęła to stanowisko  

w listopadzie 2020 roku.  
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Radny Sz. Jonko –- odpowiedział,  ze stanowisko objęła w dniu 2 listopada 2020 r. 

Natomiast oświadczenie złożyła dopiero w lutym 2021 roku . Zapytał kto nadzoruje składanie 

tych oświadczeń  majątkowych? 

Przewodniczący Rady  -  odpowiedział, że Urząd Skarbowy, a ze strony Miasta Burmistrz. 

Radny Sz. Jonko – powiedział, że po 30 dniach Burmistrz powinna wezwać ją do złożenia 

oświadczenia majątkowego. 

Przewodniczący Rady   - odpowiedział, że Pani Burmistrz. 

Radny Sz. Jonko – powiedział, że prosi o wyjaśnienie tej sprawy. 

 

Ad 4 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godzinie  1235. 

 

 
 

Protokółowała: 

D. Holczewska – Szydłowska                                           Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                             /-/ Mariusz Smoliński 

                                                                             


